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بخشی از سامانه اس 300 
در کشور مستقر شد

سیدحســین نقوی حسینی با اشــاره به جلسه روز 
گذشته کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس اظهار کرد: در این جلســه دو طرح تقویت 
بســیج و طرح مرزبانی جمهوری اســامی ایران 
بررسی شد که پیشنهادهایی نیز جهت رفع ایرادات 

شورای نگهبان مطرح شد. 
وی با بیــان اینکه  عصر روز گذشــته کمیســیون 
میزبــان ســردار دهقان وزیــر دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مسلح و معاونان ایشان بود اظهار داشت: 
در ابتدا بروجردی رئیس کمیسیون نکاتی پیرامون 
حــوزه دفاع و اهمیــت موضوعات دفاعی کشــور 
مطرح کــرد و اعام کرد که انشــالله در این دوره 
نیز همکاری صمیمی و متقابلی بین کمیســیون و 

وزارت دفاع وجود داشته باشد.
این عضو هیات رییســه کمیســیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس  ادامه داد: سردار دهقان 
در ابتدا، تشــکیل مجلس و کمیســیون امنیت در 
دوره دهم را تبریــک گفت. دهقان در ادامه بحث 
خــود تصویری کلــی از فعالیت هــا و برنامه های 
وزارت دفاع و پشــتیبانی را در کمیســیون ترســیم 
کــرد و بیان شــد که نوســازی و به روزرســانی در 
دســتور کار وزارت دفاع است. وی گفت ما قادریم 
در حــوزه بالگردها و هواپیماها ســازنده باشــیم و 

خودمان بسازیم.
نماینــده مــردم ورامیــن در مجلــس ادامــه داد: 
وزیــر تاکیــد کرد کــه در حوزه جنگ افــزاری هم 
پیشــرفت های قابل توجهی داشــته ایــم و برنامه 
هــای مفصلی هــم داریم. رســیدگی به مســائل 
رفاهی و دریافتی پرســنل حــوزه دفاع هم از جمله 
موضوعــات مورد توجه وزارت دفاع اســت و البته 
در ایــن زمینــه نیازمنــد توجه خــاص مجلس نیز 
هســتیم چرا که نباید حافظان و حراست کنندگان 
دفاع و امنیت مردم و کشــور با مشــکل معیشــت 
روبــرو باشــند. امروز بازنشســتگان حــوزه دفاع و 
نیروهای مســلح در شــرایط ســختی قرار دارند و 
 دریافت آنها پاسخگوی نیازها و هزینه های زندگی 

نیست.
نقوی حســینی بــه نقل از دهقــان گفت: در حوزه 
توســعه موشــکی، پیشــرفت هــای واقعــا قابــل 
توجهــی داشــته ایــم. در بخــش هــای زمینی، 
دریایــی و هوایــی بــه لحاظ کمّــی نیــز افزایش 
جــدی داشــته ایم. در بخــش مهمــات، افزایش 
دقت و کاهــش انحرافات به توفیــق های بالایی 
رســیده ایم. امروز ســاح های پرتابی ما نطقه زن 
 هســتند و به لحاظ مســافت نیز به حد قابل قبولی 

دست یافته ایم.
این عضــو هیات رئیســه کمیســیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی بــا بیان اینکــه وزارت دفاع در 
دریــا کارهای بزرگــی انجام داده اســت، افزود: 
دهقان عنــوان کرد که زیردریایی ها، شــناورها و 
ســایر امکانات مورد نیاز نیروی دریایی را خودمان 
ســاخته و تهیه می کنیم. شــناورهای تندرو در هر 
سطحی و با هر ســرعتی در داخل تولید می شود. 
در صنایــع الکترونیکی نیز به ســطح منطقه ای و 

جهانی رسیده ایم.
دهقــان گفــت: رادارهــا را طراحــی و تولیــد می 
کنیــم، در زمینــه ماهواره هــا، ماهواره ســیمرغ 
اوج کار اســت که تاش می کنیــم آن را در مدار 
قــرار دهیم. ســامانه اس 300 هم آمد و بخشــی 
از آن مســتقر شــد. در ادامه اعضای کمیســیون 
 دیدگاه های خود را در زمینه های مختلف دفاعی 

مطرح کردند.

 اتکاء درآمد شهرداری به تراکم 
مضرتر از اتکاء به درآمد نفتی است

رییس جمهور  در اجلاس جهانی شوراها و شهرداران

رئیس جمهور تأکید کرد: همان قدر که اتکاء کشور برای اداره اش به درآمدهای 
نفتی مضر است از آن مضرتر درآمد شهرداری به تراکم است.

به گزارش ایســنا، حجت الاسام والمسلمین حســن روحانی در سخنانی در 
اجاس جهانی شــوراها و شــهرداران 2016،  اظهار کــرد: همانطور که باید 
قدم به قدم بودجه کشــور را از درآمدهای نفتی جــدا کنیم و درآمد نفتی برای 
ســرمایه گذاری های ماندگار در کشور باشد از آن طرف هم برای اداره شهرها 

باید راهی پیدا کنیم که درآمد پایدار و سالم باشد.
رئیس جمهور در ادامه بیان کرد: نگاهمان به آسمان است که خدا روزی برساند. 
شــهرداری ها نیز نگاهشان به بلندمرتبه هاســت که بالاتر بروند تا بتوانند پول 
تراکم بگیرند و کشور را اداره کنند. نمی خواهم به شهرداری یا شورای شهر نقد 
کنم، مشکل وجود دارد، باید دست به دست هم دهیم و مشکل را حل کنیم و 
برای اینکه مردم از زحمات شوراها و شهرداران احساس لذت بیشتری داشته 
باشند باید از تجربه های کشورهای دیگر نیز استفاده کرده و بهره برداری کنیم.
روحانی با تأکید بر اینکه شــوراها راه بهتری برای اداره و توسعه کشور هستند، 
گفت: در کشــور ما 117 هزار نفر در شوراهای شهر و روستا تاکنون مسئولیت 
بر عهده گرفته و قدم های بســیاری را برای عمران و آبادنی کشور برداشته اند. 

شوراهای اقدامی بزرگ در اجرای مردم سالاری دینی است.
وی در ادامه خاطرنشــان کرد: برای اداره شــهرها اقدامات خوبی انجام شده 
اما اقدامات دیگری هم بایــد به کمک بیاید. ما امروز به یک مدیریت یکپارچه 
نیازمندیــم و اگر به قوانینی نیاز داریــم باید آنها را تأمین کنیم. هم لایحه نظام 
مدیریت شــهری و هم لایحه درآمد پایدار برای شهرداری ها مراحل خود را در 
دولــت طی می کنند و تقدیم مجلس خواهند شــد. با قوانیــن جدید حتماً راه را 

برای حرکت دقیق تر شوراها و شهرداری ها فراهم می شود.
وی با بیان اینکه نداشتن درآمد پایدار برای شهرداری ها، مشکات فراوانی را 
برای شهرها و حتی روستاها به وجود آورده است، افزود: امروز با وجود آنکه در 
شهرها مخصوصاً تهران کارهای بزرگی انجام شده و پل ها، تونل ها، بزرگراه ها، 
قطار شهری و بوستان های مختلفی احداث شده است، ولی مردم احساسی که 
در برابر این همه کار باید داشته باشند را ندارند. چون وقتی می خواهیم یک پل 
یا تونل درســت کنیم گاهی از تراکم استفاده می کنیم و گاهی از تغییر کاربری 
اراضی. رئیس دولت تدبیر و امید در ادامه با اشــاره به اینکه ما مشکاتی برای 
شــهر به وجــود می آوریم تا بزرگراهی را ایجاد کنیــم،  اظهار کرد: پول احداث 
بزرگراه از چند برج بلند می رسد. سپس همان جمعیت برج به بزرگراه ها می آیند 
و رفت و آمد کند می شــود یا ما برای ایجاد یک بوســتان و کاشت نهال در این 
بوســتان یک باغ با درختان چندین ســاله را از بین می بریم. یعنی از یک طرف 

نعمتی درست شده و از طرفی نغمت.
روحانی با تأکید بر اینکه ما در شهرها معضات و بحران های فراوانی از جمله 
ســی، زلزله و مهمان ناخوانده ریزگردها را داریم، تصریح کرد: در کشــورهای 

پیشرفته برای مقابله با این اقدامات، اقدامات بازدارنده انجام شده و خسارت این 
بحران ها بسیار کم است زیرا پیش بینی و پیش گیری های لازم انجام شده است. 
در آنجا هم ریزگردها برای مردم مشکل درست می کنند، اما نحوه ساخت و ساز 
و ویژگی درب و پنجره ها به گونه ای است که مردم می توانند در داخل ساختمان 

از خود حراست کنند. ما هم باید در این زمینه قدم های فراوانی برداریم.
روحانی در ادامه اظهارات خود با اشــاره به مشــکات زیست محیطی کشور، 
گفت: محیط زیســت یک زمانی امری تجماتی بود اما امروز ضرورت زندگی 
ماست. ما اگر توسعه را با حفظ محیط زیست همراه نکنیم نمی توانیم سامت 
مردم را تضمین کنیم. در دولت یازدهم اقدامات بسیار اساسی در زمینه مسائل 
زیســت محیطی انجام داد. به طور مثال برای ما مهم بود که دریاچه ارومیه به 
محل ریزگردها تبدیل نشود و امروز خوشحالم که دریاچه ارومیه در حالت تثبیت 

قرار گرفته و غرب کشور از یک خطر بزرگ مصون شده است.
وی در ادامه افزود: خوشــحالیم که تولیــد بنزین یورو4 به بیش از 25 میلیون 
لیتر رسیده و تولید گاز هم در روز 140 میلیون متر مکعب اضافه شده است و به 
همین دلیل ســوخت مازوت نیروگاه ها کاهش یافته است. ما می خواهیم فقط 

9 درصد سوخت نیروگاه ها مایع باشد تا به محیط زیست کمک کنیم.
روحانی همچنین با بیان اینکه نحوه تدفین پسماندها و فاضاب ها بسیار مهم 
است، خاطرنشان کرد: ما باید با استفاده از سرمایه داخلی و مشارکت دیگران 
قدم های بزرگی برای حفظ محیط زیســت برداریم. ما می توانیم از ســرمایه و 
تکنولــوژی خارجی و همچنین از تجربه دیگــران در مدیریت بهره برده و البته 

تجربه خود را هم به آنها منتقل کنیم.
به گزارش ایســنا، رئیس جمهور کشورمان در بخش دیگری از اظهارات خود 
با انتقاد از اینکه در کشــور به اندازه کافی بار حمل و نقل به دوش ریل گذاشته 
نشده است، خاطرنشــان کرد: در هر جای دنیا در شهرهای بزرگ دو راه آهن 
حومه وجود دارد که مرکز شــهرها را به شــهرهای اقماری متصل می کند. ما 
هم باید این کار را انجام دهیم، البته در دولت هم ســرمایه گذاری بزرگی برای 

ریل انجام شده است.
روحانی در ادامه با تأکید بر اینکه شهر هوشمند و الکترونیکی باید سریع تر ایجاد 
شود تا بسیاری از رفت وآمدها و ایستادن در صف ها جای خود را به ارتباطات در 
شبکه های مجازی دهد، گفت: دولت در این زمینه تاش زیادی کرده است. با 
ایجاد شهر هوشمند و الکترونیکی ما سامت اداری را هم تضمین می کنیم. با 
این کار فسادها به مراتب کاهش می یابد. مبارزه با فساد با موعظه، سخنرانی، 
قانون، دادگاه یا شاق حل نمی شود. البته دادگاه و قانون هم لازم است اما از 

راه علمی باید با ریشه های فساد برخورد شود.
رئیــس دولت تدبیر و امید در بخش دیگری از اظهــارات خود با انتقاد از نحوه 
معماری در بعضی شــهرها، گفت: یک نخســت وزیر معروف به من گفت من 
همه دنیا را دیده ام اما زیباتر از اصفهان ندیده ام. با این وجود ما در بعضی شهرها 

و خیابان هــای خود احســاس بهم ریختگی در معمــاری می کنیم که آلودگی 
بصری ایجاد کرده و انســان مجبور است اصاً به خیابان نگاه نکند. ما شاهد 
ســاختمان های بی نظم و کج و معوج هســتیم. ما باید هویت فرهنگی و دینی 
خــود را در معماری حفظ کنیم و ببینیم در اصفهــان چگونه معماران، علما و 

اندیشمندان ما شهر را طراحی کردند.
به گزارش ایســنا، رئیس جمهور در بخش ابتدایی ســخنان خود در نخستین 
اجــاس جهانی شــوراها و شــهرداری ها، گفت: ارتباط شــهرهای جهان با 
یکدیگــر عاملی برای پیوندهــای عاطفی، فرهنگی، اقتصــادی، اجتماعی، 
علمی و مدیریتی بین کشورهای مختلف است. این عاملی است برای نزدیک تر 
شدن اجتماعات، ملت ها، مناطق و در نهایت کشورهای جهان نسبت به هم.
وی اظهار کرد: در طول  ســال های اخیر به دلیل گســترش وســایل ارتباطی 
و تســهیل گردشگری و همچنین گســترش فضای مجازی، ارتباط شهرها و 
افکار و نظرات به هم نزدیک شده و از این طریق پایه تعامل فرهنگ ها فراهم 
شــده اســت. رئیس جمهور با بیان اینکه اگر بخواهیم در جهان به یک ثبات و 
آرامش قابل قبول برسیم باید تحمل و بردباری خود را افزایش دهیم و تمایزهای 
فرهنگ هــای مختلف را بپذیریم، گفت: قابل تفاهم بودن افکار و فرهنگ ها 
گوناگون را باید قبول کنیم. اگر می خواهیم از خشونت، افراطی گری و تروریسم 
فاصلــه گرفته و به صلح پایدار در جهان دســت پیدا کنیــم باید بردباری خود را 

افزایش داده و به فرهنگ یکدیگر احترام بگذاریم.
رئیس دولت تدبیر و امید خاطرنشــان کرد: امروز ارتباط ایران در شــرایط پس 
از برجام با کشــورهای دیگر از لحــاظ اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و علمی 
آســان تر و نزدیک تر شده و ما از این فضا برای اســتفاده از تجربه یکدیگر باید 
بهره برداری کنیم. روحانی با بیان اینکه در طول تاریخ شهرهای بزرگ آینه ای 
بودند که تمدن یک ملت را به نمایش گذاشتند، افزود: نحوه چیدمان مناطق 
مسکونی، تجاری، اقتصادی، عبادتگاه ها و مناطق علمی نشانگر شیوه نگرش 

عالمان و متفکران آن جامعه بوده است.
روحانی با تأکید بر اینکه شــوراها جایگاه ویژه و خاصی در جهان دارند، اظهار 
کرد: ریشه تفکر شوراها در ایران اسامی از اعتقادات دینی و سیره پیامبر )ص( 
و معصومین )ع( به دست آمده است. حکومت اسامی در زمان پیامبر)ص( هم 
از پیمان عقبه آغاز و سپس با بیعت استحکام یافت. برخاف آنچه از اسام به 
نادرست بیان می شود اساس حکومت اسامی بر مبنای آرای مردم و بالاتر از 
آن بر اســاس بیعت مردم با فرد صالحی است که در چارچوب احکام و مقررات 

اسامی عمل می کند.
وی در پایان، گفت: قانون اساسی ما درباره شوراها هم برگرفته از همین تفکر 
اسامی است. ما در کشور تنوعی از اقوام، سایق و ویژگی های اقلیمی داریم 
و هرچه بتوانیم در اداره شــهرهای خود از نظرات مردم بیشــتر استفاده کنیم، 

بهتر می توانیم سایق آنها را به کرسی بنشانیم.

موافق انتشار اسناد محرمانه ایران و آژانس نیستیم
رییس ســازمان انرژی اتمی دکتر علی اکبر صالحی در پاســخ به ســوالی در رابطه با انتشار اسناد محرمانه بین ایران و آژانس درباره برنامه هسته ای ایران پس از اتمام برجام گفت:  با توجه به این که این 
برنامه صنعت هسته ای ما در یک افق بلندمدت هست تقاضا داریم که این برنامه محرمانه بماند. البته توافقی با 1+5 داشتیم که این برنامه را به آن ها هم  ارائه کنیم و قرار نیست که این برنامه منتشر 
شــود.  صالحی خاطرنشــان کرد: اگر آن ها )طرف غربی( اقدام به انتشــار برنامه بلندمدت ایران می کنند ما نیز مشــکلی با این موضوع نداریم ولی در قاعده ما موافق نیستیم که برنامه بلندمدت ما این 
طور در معرض عموم قرار بگیرد. وی ادامه داد:  ظاهرا به تناقضی دچار شده اند و اختافات دو قطبی در کمپ ایجاد شده است و مشکاتی را برای خودشان ایجاد می کنند چرا که اگر این برنامه علنی 
بشــود هر چند که ما به این موضوع عاقه مند نیســتیم چراکه برنامه 15 ساله بلندمدت ماســت. خود ملت ایران هم اگر خوب دقت کنند می پذیرند که این گونه برنامه های مهم و استراتژیک 
بهتر اســت همین طور محرمانه بماند اما اگر خودشــان بخواهند یک روزی این برنامه را مکتوب و علنی کنند آن وقت ملت بزرگ ایران متوجه خواهند شــد که عزیزان مذاکره کنندمان 

چه قدم های بلندی را برداشتند.

سیاسی
چهارشــنبه 30 تیر  مــاه 1395

پیگیری روز

نیروی انتظامی حق دخالت در مجوز و محتوای برنامه های هنری را ندارد
با تصمیم هیئت وزیران ماده 20 آیین نامه اماکن عمومی اصاح شد. بر این اساس صدور مجوز اجرای برنامه های 
فرهنگی، هنری از جمله اجرای صحنه ای موسیقی و تئاتر به عهده وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی است و از جهت 
بررسی انتظامی و ترافیکی به نیروی انتظامی جمهوری اسامی ایران اعام و نیروی انتظامی موظف است ظرف ده روز 
نظر خود را ارایه و نظم و امنیت محل و مراسم را بدون دخالت در مجوز و محتوای برنامه و ویژگی مجریان تأمین نماید.
در متن مصوبه هیئت وزیران ماده 20 به این صورت آمده است: صدور مجوز اجرای برنامه های فرهنگی، هنری از 
جمله اجرای صحنه ای موســیقی و تئاتر به عهده وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی است و از جهت بررسی انتظامی و 

ترافیکی به نیروی انتظامی جمهوری اسامی ایران اعام و نیروی انتظامی موظف است ظرف ده روز نظر خود را ارایه و نظم و امنیت محل و مراسم 
را بدون دخالت در مجوز و محتوای برنامه و ویژگی مجریان تأمین نماید. متقاضیان برگزاری برنامه های مزبور موظفند حداقل )48( ساعت قبل از 
اجرای برنامه، ســاعت و روز تشــکیل مراسم و صرفاً مشخصات پیشنهادکننده مراسم را با ارایه دو عدد کارت ورود به محل برگزاری به مسئولان ذی 
ربط نیروی انتظامی اعام نمایند. برای این ماده ســه تبصره آمده اســت: اول اینکه صدور مجوز برگزاری جشــنواره های فرهنگی، سنتی و هنری 
که براساس قوانین مربوط برعهده سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری می باشد مشمول این ماده خواهد بود، دوم اینکه عدم ارایه 
پاسخ در مهلت ده روزه مقرر توسط نیروی انتظامی به منزله فقدان مشکل انتظامی و ترافیکی می باشد و در نهایت سوم اینکه اماکن عمومی دارای 

مجوز برگزاری مجالس جشن، عروسی، میهمانی و شب نشینی نیازی به اخذ اجازه دیگری از نیروی انتظامی ندارند.

واکنش  روز

دستگیری مدیر عامل سابق بانک ملت مربوط به حقوق های نجومی نیست
فرمانده کل سپاه پاسداران درباره دستگیری مدیرعامل سابق بانک ملت گفت: فرد مذکور به سبب حضور در پرونده 
اقتصادی بزرگتری که برخی سیاسیون و افراد دیگر در آن حضور داشته اند، دستگیر شده است. سرلشکر محمدعلی 
جعفری در حاشیه همایش فرماندهان و مسئولان نیروی زمینی سپاه پاسداران در  پاسخ به پرسشی در مورد دستگیری 
رستگار سرخه ای، گفت: یکی از پروژه های اطاعاتی سپاه رصد و بررسی پرونده های مرتبط با مباحث امنیتی، بحث 
نفوذ و بحث فســادهای اقتصادی اســت که دنبال می کند. این هم یکی از پروژه هایی اســت که وقتی به قوه قضائیه 

گزارش شد، ما دنبال کردیم و پس از صدور حکم توسط دستگاه قضایی، دستور دستگیری نیز صادر شد.
فرمانده  کل سپاه پاسداران عنوان کرد: مردم تصور می کنند این دستگیری در رابطه با دریافت حقوق های نجومی بوده است؛ قطعاً دریافت آن حقوق ها 
یکی از تخلفات بوده است. اما فرد مذکور به دلیل حضور در یک فساد اقتصادی بزرگ تر دستگیر شده است. او در پاسخ به اینکه آیا دستگیری ها ادامه 
دارد؟ اظهار داشت: در این پرونده برخی سیاسیون و افراد دیگر نیز حضور داشته اند. گفتنی است مدیر عامل سابق بانک ملت یکی از شاخص ترین 
افراد مطرح شده در پرونده موسوم به حقوق های نجومی بود که در نهایت با فشار افکار عمومی، وزیر اقتصاد وی را برکنار کرد. روز گذشته دادستان 
تهران اعام کرد دوشــنبه شــب مدیرعامل سابق بانک ملت در یک پرونده اقتصادی بازداشت شــده  است. همچنین خبرگزاری صداوسیما به نقل 
گاه نوشــت: پس از چند ماه کار اطاعاتی مســتمر که منجر به شناســایی اعضای یک شبکه سازمان یافته فساد اقتصادی در سیستم  از یک منبع آ

بانکی کشور گردید، مدیر عامل سابق بانک ملت به عنوان یکی از اعضای اصلی شبکه اختاس شناسایی شد. 


